

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelsemöte 17 oktober

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 17 oktober.pdf

Storlek: 185346 byte

Hashvärde SHA256:

31c482ef13c15e9716ba61d9c9075337a6fc7b79679a18f25e4adbf1a8e09242

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

THOMAS MAGNUSSON

Signerat med BankID 2023-11-07 10:09 Ref: 60edf065-43a9-4de4-8dbf-dd648664f63c

Emma Amanda Mårtensdotter

Signerat med BankID 2023-11-07 09:36 Ref: d83b5dd0-855e-427f-9028-7fae72884ca9

Jeanette Hedberg

Signerat med BankID 2023-11-07 09:24 Ref: c8b04381-c130-43dc-8e20-75f5419b98a6





Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 17 oktober 2023 på Ridklubben Styringe Stall.

Närvarande: Thomas Magnusson, Karolina Svensson, Emma Mårtensdotter.

Närvarande via Teams: Thyra Romberg och Eva Åkerström.

Adjungerande: Jeanette Hedberg,

Inte närvarande: Lasse Åkerström, Emelie Andersson, Matilda Josse, Maud Delling, Linnea Bäckman, Ida Andersson och Camilla Stiernflycht.

Innan mötet startade fick vi en rundvandring på anläggningen och en presentation av föreningen.

1. **Mötets öppnande**, Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.
2. **Dagordningen**, godkändes.
3. **Protokolljusterare**, till att justera dagens protokoll valdes Emma Mårtensdotter.
4. **Föregående mötesprotokoll**, vi gick igenom föregående mötesprotokoll. Vi har inte fått någon återkoppling från FORF angående kansliets lokal.
5. **Ekonomi**, Förslag på budget 2024 är utskickat till styrelsen och alla ombuds kolla igenom den så kommer den avhandlas vid nästa styrelsemöte.
Mötet beslutade att justera föregående mötesbeslut att betala ut ett extra återstartsstöd från 2 000,- till 1 500,-/arrangemang utöver arrangörsstödet. Stödet ska betalas ut till våra arrangörer av årets allsvenska samt DM.
6. **Kansliet**, Jeanette har deltagit på tjänstemannaträff för distriktens kanslist. Vid träffen flaggade förbundet upp att deras bidrag till distrikten kommer minska med ca 20 % i verksamhetsstödet till nästa år.
RUS har tagit ett beslut centralt att alla föreningar, även de utan anläggning ska ha föreningsbesök av distriktets besöksgrupp vart tredje år. Vid nyanslutningar och kvalitetsmärkning av ridskolor ska personal från Sv rf närvara. Det kommer även införas en årlig inrapportering av besöksprotokoll utan fysiskt besök för att erhålla aktuella uppgifter. Detta skickas ut av centrala kansliet för att inte belasta distrikten

7. DUS, Ida och Thyra har varit med på Ungdomspeppen nere i Skåne förra helgen. Det var ca 40 ungdomar från olika distrikt som deltog. Linnea och Matilda ska vara med på DUS-konferens.

Den 2-3 december är det dags för första delen på ungdomsledarkursen.

8. Distriktsombud, Inget att rapportera. Emma och Camilla skriver ihop en presentation som vi kan lägga på vår hemsida.

9. Rapporter (RAS, TS)

RAS, Jeanette och Maud tillsammans med Anna Reilly har varit ute på flera föreningsbesök och några besök till är inplanerade i oktober.

TS, Allsvenskan och alla DM är slut för i år. Final för Hallandscupen för ponny är klar och den 28 oktober är det final för häst. Vi kommer utveckla Hallandscupen till nästa år och även ha en cup i hoppning.

Vi har 14 anmälda till Rytтарutveckling som har sin första träff den 28 oktober.

Två Equipe-kurser och en tävlingsledarträff är inplanerade under hösten.

Det är ca 30 anmälda hittills till föreläsningen med Nina Känsälä och Anette Graf den 29 oktober.

10. Övriga frågor

a) Brev från Sandra Ruuda – Thomas har fått ett brev från Sandra Ruuda som kommer skickas ut till alla i styrelsen. Det är en skrivelse som ska bidra till att påverka kommunerna att förbättra förutsättningarna för våra föreningar. Tanken är att alla distrikt ska skriva under och sen kommer den komma ut i form av en debattartikel. När ni läst brevet så återkoppla med era synpunkter.

b) AGRIA – Jeanette och Thomas har haft ett digitalt möte med Louise från Agria. Vi behöver göra en beställning på profilprodukter till ett värde av 10 000;- . Förslag att beställa ryggsäckar, reflexselar och deras bok – Hållbar ridning för hållbara hästar. Jeanette gör en beställning.

c) Arbetsgrupper – Mötet beslutade att skapa fyra arbetsgrupper och föreslog följande indelning:

- **Trygghetsfrågor** – Emma Mårtensdotter, Camilla Stiernflycht och Thomas Magnusson.
- **Stämman 2025** – Thomas Magnusson, Karolina Svensson och Camilla Stiernflycht.
- **Kommunikation** – Jeanette Hedberg, Emelie Andersson, Lasse Åkerström och Maud Delling.
- **Funktionärer** – Karolina tar upp det vid nästa TS-möte om det är någon som vill ingå i gruppen. Eva Åkerström vill ingå i denna grupp.

Ambitionen är att alla grupper ska vara igång innan årsslutet och är det någon som vill ingå i en grupp eller vill ändra så kontakta Jeanette.

d) Jonstaka Ridklubb – Jonstaka har vid sitt årsmöte beslutat att begära utträde från Svenska Ridsportförbundet och därmed även distriktet. Mötet beslutade att godkänna ansökan om utträde från distriktet.

d) Julbord 7 december – Jeanette kollar om det finns bord för ca 25 personer på Gullbrannagården. Om det finns möjlighet med lokal så har vi ett kort möte innan maten.

11. Nästa möte, den 16 november på Falkenbergssortens ryttarförening kl 19.00, fika från 18.30. Vid detta möte kommer vi även bjuda in valberedningen.

Alla förtroendevalda är inbjudna till julbord den 7 december kl. 18.00.

12. Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.

Thomas Magnusson, ordförande

Emma Mårtensdotter, justeringsman

Jeanette Hedberg, sekreterare